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Tijdens het schrijven van dit voorwoord luister ik met een half oor mee met de persconferentie van 
minister Kuipers. Gelukkig dit keer een andere boodschap. De boodschap dat er weer dingen 
mogelijk zijn. Dat ons werkzame en sociale leven weer terug gaat naar normaal. Dit geeft mij in 
ieder geval energie. Energie om weer verder te werken aan de leefbaarheid van ons dorp! 

U zult in deze nieuwsbrief weer lezen over de Gebiedsvisie, de Vitaliteitsagenda en een 
verkiezingsbijeenkomst. We willen met uw hulp gaan werken aan een beweegpark én we 
organiseren sinds 2019 weer een ledenvergadering. Ik hoop op een goede opkomst bij alle te 
organiseren bijeenkomsten en vergaderingen dit jaar. Het gaat tenslotte om uw eigen 
woonomgeving. Het bestuur van Uddels Belang heeft uw input nodig om de juiste keuze te kunnen 
maken. Ik ontmoet u graag binnenkort!

Frank van de Kolk, Voorzitter

V O O R W O O R D

V L A G G E N  V A N  D E  D O R P E N  O P G E H A N G E N  I N  D E
B U R G E R Z A A L  -  H A L  V A N  H E T  G E M E E N T E H U I S

Er ontbreken nog twee vlaggen, deze worden er volgende week bijgehangen. 



G E B I E D S V I S I E  U D D E L

In de nieuwsbrief van december 2021 is er al wat geschreven over de omgevingsvisie, de 
gebiedsvisie en een gebiedsexpeditie. Allemaal onderwerpen en processen die voor de 
meeste onder u geen dagelijkse kost zijn.

Zoals toen al geschreven is gemeente Apeldoorn druk doende een nieuwe visie voor onze 
leefomgeving te ontwikkelen, dus specifiek voor Uddel. Dit in nauwe samenwerking met 
Uddels Belang, Uddel Onderneemt, vertegenwoordigers van de agrarische sector, 
Waterschap Veluwe en Vallei en Provincie Gelderland. De aanleiding voor dit proces is 
hoofdzakelijk de problematiek rondom stikstof. Een proces met veel opgaves en 
uitdagingen. Ook een proces waar, denkt Uddels Belang, veel kansen in zitten voor Uddel. 
Denk aan woningbouw, groei en ontwikkelmogelijkheden voor bedrijven, ondersteuning van 
agrariërs die willen blijven, maar ook stoppende agrariërs helpen. Ook geeft dit proces 
mogelijkheden om naar de inrichting en verkeersdruk om en in het dorp te kijken. En 
uiteraard is in dit geheel aandacht voor de groene buitenruimte. Het doel zal zijn deze te 
versterken en meer klimaat adaptief te maken. Denk aan uitbreiding van groen (bomen), 
maar ook het verbeteren van de waterberging. We maken de laatste jaren steeds vaker mee 
dat er in korte tijd veel water kan vallen, gevolgd door soms langdurige droogte. Het wordt 
steeds belangrijker om het water vast te houden in plaats van snel af te voeren. 

Om dit proces goed vorm te kunnen geven is met de deelnemende partijen 
overeengekomen het gebied Uddel te bestempelen als een Living Lab. De insteek is om 
partijen die normaliter nauwelijks samen werken nu tot samenwerking over te halen door
gezamenlijk projecten uit te gaan voeren. De aftrap van het Living Lab zal eind februari of 
begin maart plaats gaan vinden. Hierna zal er ook door bestuurders (gemeente, provincie en 
waterschap) een werkbezoek gebracht gaan worden aan Uddel. Een uitgelezen kans om 
opnieuw de wensen en zorgen van Uddel onder de aandacht te brengen.

Via www.uddel.info zullen we u ook verder informeren mocht dit nodig zijn. 

http://www.uddel.info/


Bijna vier jaar geleden zijn de plannen voor fase 2 van het bedrijventerrein in Uddel aan de 
Elspeterweg gestart. Gert Hop: ‘We hebben altijd goede medewerking gehad van de gemeente 
Apeldoorn, echter duurt het altijd langer dan gedacht’. 

Dit heeft zeker ook te maken met de situatie rondom het stikstofprobleem. Het beoordelen hoe 
hiermee om te gaan heeft veel tijd gevergd. De gemeenteraad heeft het Beeldkwaliteit-plan net 
voor Kerst 2021 goedgekeurd. Vanwege de vele aandacht voor het uiterlijk van de bebouwing is er 
een eigen Beeldkwaliteit-plan gemaakt. De wens van de ontwikkelaars is een kwalitatief 
hoogwaardig bedrijventerrein. Op 18 januari jl. is het plan vastgesteld door het college. De 
verwachting is dat eind maart 2022 er begonnen zal worden met de infrastructuur. De resterende 
huidige bebouwing zal dan eerst nog gesloopt worden. 

Over het plan
Het plan voorziet in circa 16 kavels, die voornamelijk door Uddelse bedrijven zijn gekocht. Daarmee 
voorziet het ruim in de behoefte van de ondernemers. Deze ontwikkeling biedt weer meer ruimte 
voor groei en ontwikkeling van deze bedrijven! Daarbij zal de werkgelegenheid ongetwijfeld ook 
toenemen. Een positieve ontwikkeling voor Uddel! 

B E D R I J V E N T E R R E I N  U D D E L :  U P D A T E  

V E R K I E Z I N G S D E B A T  U D D E L  -  1 1  M A A R T  2 0 2 2

Het zal niemand ontgaan zijn dat er 16 maart 2022 weer gemeenteraadsverkiezingen zijn. Het moment om
als burger weer te bepalen wie uw stem moet vertegenwoordigen in de Apeldoornse gemeenteraad. 

Om de inwoners van Uddel hierin wat te ondersteunen organiseert Uddels Belang op vrijdag 11 maart 2022
een verkiezingsdebat in Het Blanke Schot. Dit debat zal plaatsvinden onder leiding van een ervaren
debatleider. Inmiddels hebben tien partijen zich aangemeld om deel te nemen. Uddels Belang werkt eraan
om dit debat ook uit te zenden via www.uddel.info. De bekende onderwerpen als woningbouw en
bedrijvigheid zullen zeker aan de orde komen. Daarnaast zullen ook andere onderwerpen, die vanuit de
Vitaliteitsagenda als belangrijk zijn aangemerkt aan de orde gaan komen. Denk hierbij aan groenvoorziening,
verkeer, veiligheid en ontspanningsmogelijkheden voor de jeugd.

Vanwege alle versoepelingen is het niet nodig om u vooraf aan te melden (echter vol = vol). De inloop is
vanaf 19.15 uur. Verdere communicatie - ook over het programma - volgt via uddel.info. 

We hopen op uw komst! 

http://www.uddel.info/


P R E V I E W  B L O E M B A K K E N

Ook dit jaar hoopt Uddels Belang de bloembakken weer mooi gevuld te krijgen. Vorig jaar was 
de zomer helaas erg nat, waardoor een goede groei van de planten wat uitbleef. We hopen dit 
jaar op meer zon en dus meer bloei! 

Jaarlijks zijn er en aantal bedrijven die het vullen van de bloembakken sponsoren, daar zijn wij 
als Uddels Belang uiteraard heel blij mee en dankbaar voor. Wilt u ook sponsor worden? Laat 
het ons weten via secretaris@uddelsbelang.nl. 
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L E D E N V E R G A D E R I N G  2 0 2 2

Noteer deze datum alvast in uw agenda: 

Maandag 21 maart 2022
 

Uddels Belang is voornemens om dit jaar
haar ledenvergadering te houden. 

We hopen u dan te mogen ontmoeten!
Houd uw mailbox in de gaten voor de
definitieve uitnodiging 



P R E S E N T A T I E  
V I T A L I T E I T S A G E N D A

De Vitaliteitsagenda is bijna klaar. 
Op 21 maart 2022 zal tijdens de 
ledenvergadering van Uddels Belang 
een eerste presentatie worden 
gegeven (na de pauze). De zaal is 
dan (na de pauze) ook toegankelijk 
voor niet-leden van Uddels Belang. 
De bedoeling is dat vooral het 
proces en de bevindingen worden 
gepresenteerd. 

Vervolgens zal 28 maart 2022, 
samen met gemeente Apeldoorn, de 
uitwerking tijdens een inloopavond 
worden gepresenteerd. Tijdens deze 
avond kunt u kennisnemen van het 
resultaat, hier wat van vinden en u 
eventueel aanmelden als u mee wilt 
helpen met de uitvoering.

B E W E E G P A R K  U D D E L  

Zoals velen van jullie wellicht weten is de huidige 
voetbalkooi achter het Blanke Schot inmiddels aan 
vervanging toe. De kooi bestaat dit jaar al 11 jaar. 
Vanwege het intensief gebruik is er al verschillende keren 
onderhoud aan gepleegd. Tijdens dit schrijven worden 
wederom herstelwerkzaamheden voorbereid en 
uitgevoerd om enkel de veiligheid te kunnen waarborgen.
Gesprekken met Gemeente Apeldoorn inzake het 
vervangen van de voetbalkooi en eventuele op te brengen 
gelden lopen al sinds medio 2020.

Door middel van de afgenomen enquête onder de 
inwoners van Uddel kwam het gemis van speelruimtes 
voor kinderen, (buiten)sportactiviteiten voor jong en oud 
(denk hierbij aan fitness en dergelijke), een nieuw trapveld, 
enzovoorts naar boven. Enkele jeugdigen hebben 
inmiddels zelfs handtekeningen opgehaald voor een 
skatebaan. Ook kwam vanuit de volleybalvereniging het 
plan om een buitenvolleybalveld aan te leggen.

Een en ander heeft geleid tot het plan van een te 
realiseren ‘beweegpark’. Uddels Belang is daarop in 
gesprek gegaan met verschillende leveranciers van een 
dergelijk park en een eerste schets is reeds binnen. Uddels 
Belang heeft dit voorgelegd aan de SCU, waarop zij enkele 
aanmerkingen hebben geplaatst.

Een dezer dagen zitten de betrokken instanties (SCU, 
Gemeente Apeldoorn, Kroondomein het Loo, 
Scholengemeenschap Jacobus Fruytier en Uddels Belang) 
om tafel om te kijken wat er kan en mag. 

In het kader van goede participatie zal er een tussenstap 
ingelast worden om met “de jeugd” te overleggen. Het 
moet een plek van hen en voor hen worden.
Daaropvolgend kan er een plan van aanpak gemaakt 
worden om een en ander direct concreet te maken, 
waarna er stappen kunnen worden ondernomen om te 
starten met de realisatie van een plan.

Denk je nu, of in een later (concreter) stadium, een 
bijdrage te kunnen leveren aan de realisatie van dit plan? 
Neem dan contact met ons op via 
secretaris@uddelsbelang.nl.

mailto:secretaris@uddelsbelang.nl


H E E F T  U  V R A G E N / O P M E R K I N G E N  O V E R  D E Z E  N I E U W S B R I E F
O F  O V E R  D E  I N H O U D ,  N E E M  D A N  C O N T A C T  M E T  O N S  O P
V I A :  S E C R E T A R I S @ U D D E L S B E L A N G . N L

Bestuursleden v.l.n.r. boven: Frank van de Kolk, Alianne Berens, Henri Kok, Chris 
van de Boom. V.l.n.r. onder: Arend Versteeg, Reinard Schouten, Peter Kok


